
Farm Information

The Guaras Selection comes directly from the effort of farmers trained by Becamos’

Specialty Program to produce microlots.

Guara Azul Microlots are a significant departure from the conventional supply, not only 

because of the intensity of its attributes but also for the dedication and hard work produc-

ers do. Its a combination of art, science and individual’s creativity with strict guidelines. It 

is carefully hand-selected from different Arabica varieties and harvested at high altitude 

farms in complex microclimates, resulting in a well-balanced cup with bright acidity, citrus, 

full-bodied robustness, consistent, and pleasant aftertaste.

Guara Verde is a singular product that meets the prevailing definition of quality to a high 

extent, throughout its washed process in which various fruit layers are removed before 

drying.The conversion of simple purple cherries into a beverage of breathtaking profile will 

allow you to taste all the delicious flavors of its origin and variety. From a gleaming acidity 

to that hint of caramel or a floral aroma.

Guara Roja is a red Honey process coffee that is handpicked, choosing only the opaque red 

cherries after that the semi-washed pulped bean with only part of mucilage as a coat

is dried in the right timing on elevated beds. Not quick nor slowly. It needs to be quick

enough to avoid fermentation within the bean. This is an exquisite combination of sweet

& bright acidity coffee with a juicy flavor that stands out with a complex aftertaste.
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Coffees

Country: Honduras

Region: Santa Barbara, Lempira, Copan and Ocotepeque

Altitude: 1.220 - 2.067 masl.

Farm: Guara Roja

HONDURAS
Guara Roja

Variety: Catuai, Caturra, Lempira,  
 Ihcafe 90, Bourbon

Processing: Sun-Dried, Semi-Washed,  
 Hand-Picked, Honey

Grade: SHG EP

Honey Caramel Citric Fruit

Citric Lively Velvety



Farm Information

Die Guaras Selection stammt direkt aus den Bemühungen von Bauern, die im Rahmen 

des Spezialprogramms von Becamos für die Produktion von Mikrolots geschult wurden. 

Guara Azul Mikrolots unterscheiden sich erheblich vom herkömmlichen Angebot, nicht nur 

aufgrund der Intensität ihrer Eigenschaften, sondern auch aufgrund des Engagements 

und der harten Arbeit der Produzenten. Es ist eine Kombination aus Kunst, Wissenschaft 

und individueller Kreativität unter strengen Richtlinien. Die Bohnen werden sorgfältig aus 

verschiedenen Arabica-Sorten ausgewählt und auf hochgelegenen Farmen in komplexen 

Mikroklimata geerntet, was zu einer ausgewogenen Tasse mit heller Säure, Zitrusaromen, 

vollmundiger Robustheit und einem anhaltenden, angenehmen Nachgeschmack führt. 

 

Guara Roja ist ein roter Honey-Process-Kaffee, der von Hand gepflückt wird, wobei nur die 

dunkelroten Kirschen ausgewählt werden. Anschließend werden die halbgewaschenen, 

entpulpten Bohnen, die nur noch teilweise mit Schleimhaut überzogen sind, zum richtigen 

Zeitpunkt auf erhöhten Betten getrocknet. Nicht zu schnell und nicht zu langsam. Es muss 

schnell genug gehen, um eine Gärung innerhalb der Bohne zu vermeiden. Dies ist eine ex-

quisite Kombination aus süßem und lebhaftem Säuregehalt mit einem saftigen Geschmack, 

der sich durch einen komplexen Nachgeschmack auszeichnet.
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Kaffees

Land: Honduras

Region: Santa Barbara, Lempira, Copan and Ocotepeque

Anbauhöhe: 1.220 - 2.067 masl.

Farm: Guara Roja

Honig

HONDURAS
Guara Roja

Varietäten: Catuai, Caturra, Lempira,  
 Ihcafe 90, Bourbon

Aufbereitung: Sun-Dried, Semi-Washed,  
 Hand-Picked, Honey

Grade: SHG EP

Karamell Zitrus

Zitrisch Lebendig Samtig


